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 20.8.2021  פ"אתש ל' באלויב כי תצא פר'שבת ערב                                    52-908גיליון מס'  –קיבוץ לביא בס"ד, 
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 פרשת "כי תצא": 

יתם בורחים תמיד הנה  י כי יש בזה תועלת הכל וישוב המדינה, שהשכחה בכל היא מצויה, גם בהמתם וכל ח"  -   השבת אבידה

וה הזאת שהיא בעמנו, יהיו נשמרות הבהמות והכלים בכל מקום שיהיו בארצנו הקדושה, כאילו הן תחת יד  ווהנה, ועם המצ

 '..." ישרים משמחי לב  'פקודי ה' הבעלים, וכל 

 [ החינוךספר ]

 

 לכל זמן ועט  

 

ברוך השם בימים האחרונים אנחנו במגמת האטה בהדבקה בלביא, וזאת למרות המספרים המזנקים ברחבי ישראל,    –  קורונה

והתקווה היא שבהתנהלות אחראית בתוך לביא נשלוט בצורה טובה יותר על מימדי ההדבקה. אין ספק שהקפדה על ההנחיות,  

שימוש    -מחלימים![, כל אלה מסייעים במניעת הדבקה, אך נוסף לכל אלה    על  ובה חלה כמובן גםחיסונים ועטיית מסכות ]הח 

שעות,    72מיידית ואחת לאחר    אחת  בדיקה,  בידוד עצמי  - בשכל בריא ובמידת הזהירות ברגע שמתעורר חשד ולו קל בתחלואה

 כל אלה יישמרו על חיי אוכלוסיות הסיכון בלביא. 

ת משרד הבריאות מהשבוע, התקפה גם לנו בתוך לביא תעשה את המלאכה. בהתנהלותנו השוטפת,  יש לקוות שהחמרת הנחיו 

נחוש את ההבדל בעיקר בחדר האוכל, בית הכנסת, אירועי תרבות, בריכה, וכמובן שכולנו תפילה להפחתת תחלואה ולחזרה  

יושפע גם אירועי שיא מתוכננים כמו הקמפינג בשבוע הקרוב  נכונה    מההנחיות,  ו לשגרה.  ועם זאת, אין ספק שבהיערכות 

 ובאחריות אישית, שגרה ברוכה יכולה וצריכה להתקיים, גם למען בריאותנו הנפשית...

ובנוסף, לקראת החזרה הצפויה לבתי הספר, המועצה אמורה להעמיד במהלך השבוע הבא עמדה לבדיקות סרולוגיות חינמיות  

במבנה המרכז הקהילתי בגבעת אבני, שמטרתן מיפוי נוגדנים בדם    11:00-19:00, כל יום מראשון עד חמישי בין  3-12לבני  

-הנבדק. הבדיקות אמורות לאפשר לתת "תו ירוק" לכאלה שקיימת אצלם רמת נוגדנים גבוהה גם בקרב האוכלוסיות הלא 

 מחוסנות. נא עקבו אחרי הפרסומים, והיעזרו בשירות משמעותי זה.  

נושא כביש הגישה ללביא והסכנות הבטיחותיות הכרוכות בו, עולה חדשות לבקרים בשיח בינינו לבין "נתיבי   –כביש הגישה  

ישראל" והמועצה, ולאחרונה שוב עלה הנושא וביקשנו התייחסות. המצב הנוכחי הוא שבסיור משותף עם מנהל המרחב של  

כביש כרגע אינה על הפרק, אך הוחלט שהמועצה תגיש  "נתיבי ישראל", הוחלט שהם יבחנו תוספת תאורה בכביש. הרחבת ה

יוכל לשמש גם כמדרכה, וש"נתיבי ישראל" יתמכו בבקשה זו. כזכור,   בקשה לפיתוח שביל אופניים במקביל לכביש, אשר 

תקציב המדינה טרם אושר, ולכן כל התכניות ממתינות לאישור התקציב, בתקווה שלאחריו הן אכן תצאנה אל הפועל. תודה  

 ה לשלום אשכנזי נציגנו במליאת המועצה, על הסיוע והדחיפה של הנושא. רב

השבוע מתקיימים ימי ההיערכות של מערכות החינוך והגיל הרך, לטובת התארגנות פיזית ומקצועית לשנת    –"ימי היערכות"  

כמובן גם לגיבוש תכניות  הפעילות הבאה לטובה, והם יהיו מנוצלים היטב להשתלמויות צוותיות, הכנות המבנים, תיקונים ו

חינוכיות. כבר למדנו בשנות הקורונה שחווינו, שבמיוחד במצבי אי וודאות נדרשת היערכות יותר משמעותית, כדי לתת מענה  

שעלינו   לי  ונראה  לילדים,  מסגרת  ללא  בשבוע  רק  שמדובר  קיבוצניקים  כהורים  אשרינו  תרחישים.  למגוון  מראש  מיטבי 

לפרגן, להעריך ולהוקיר את צוותי החינוך    . שנדע תמידמסגרתאוגוסט בו כן הייתה לילדינו היקרים  -להודות על כל יום ביולי

   חינוך הדור הבא!ו , קידוםוהגיל הרך, על המקצועיות והרצינות בה המערכות הללו פועלות לטובת טיפול
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רכבים ותיקים ששירתו אותנו נאמנה.  בשבוע החולף הצטרפו לצי הרכב בלביא מספר רכבים חדשים, ויצאו    –"נסיעה טובה"  

הוא מהווה מראה   ויש שיאמרו שלעיתים  גבוהה,  ברמה  בהחזקתו  שלנו, מהווה אתגר  שצי הרכבים המשותף  סוד  לא  זה 

לאכפתיות ולסולידריות החברתית בינינו... אז לכבוד התחדשותנו בכלי רכב חדשים, נזכיר שוב לעצמנו, לתדלק, לנקות אחרי  

במקרה שראינו נזק, ובכלל לדאוג שהמשתמש אחריי יזכה להיכנס לרכב, במצב בו הייתי אני שמח לקבל  השימוש, לדווח  

 אותו, על פי הכלל הידוע של "ואהבת לרעך כמוך". 

השבוע אחרי עשור בלביא, תעזוב אותנו משפחת בן יעקב, ותעבור למושב אדרת שבשפלת יהודה. אנחנו    –"ברכת הדרך"  

רכית, תורמת, יוזמת ואיכותית, שהותירה חותם משמעותי על הקהילה, באמצעות לקיחת תפקידים  נפרדים בעצב ממשפחה ע

משמעותיים בעשיה האישית והציבורית בלביא. שושי, רזי, נצר, לביא, עובד ותלם היקרים, מקווים שתמיד תהיה לכם פינה  

 חמה בלב השמורה אלינו, ומאחלים לכם הצלחה רבה בדרככם החדשה! 

 שלום! שבת 

 נתי 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 משו ממש"א:  

   –לקראת התורנויות בחגים הבעל"ט 

 שינויים.  2על מנת שהחלוקה והנטל יהיו הגונים, יהיו 

שבת פרשת האזינו.   18/9(  ישובץ  בתאריך  יב' תשרי 6/9הצוות שעושה  ב  א' ראש השנה ערב ובקר ) א תשרי   .1
 במקום בחג ראשון סוכות. 

 סבבים של תורנות שבת וחגים.  3כלומר לאחר           

, כלומר לאחר  21/9תשרי  ט"ו  -, שבת פרשת ניצבים, ישובץ בחג ראשון של סוכות  4/9הצוות שעושה ב כז'  אלול   .2
 סבבים.  5
 

 תודה על ההבנה ושיתוף הפעולה. 

פטורים מתורנות, מבוגרים, בני משק שבאים   –בנוסף, בשל העומס הרב בתקופת החגים, נשמח מאוד למתנדבים נוספים 

 להתארח וכו'...   

 מוזמנים לפנות למאירה.                            

 

 

 

 

 

 ולכל המשפחהלג'וני אוברמן 

 חיךשל א ועם פטירת ךבאבל ךאית

 ז"ל אוברמןברני 

 חםמן השמיים תנו
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 דרושים*דרושים*

 ודעתה של תמי אורבאום על רצונה לסיים את התפקיד,  עקב ה

 לריכוז גרעין צב"ראנו מחפשים מועמד/ת 

 תיאור התפקיד:  

אחריות כוללת על הגרעין, קשר מירבי ומיטבי בין הגרעין לקיבוץ, ניהול חינוכי, קשר אישי עם החניכים, ניהול תקציב, 

אחראים בצופים ובצבא ועם הורי החניכים, שיחות שבועיות,    ניהול לוגיסטי, אחזקה, אדמניסטרציה, קשר עם גורמים

 עבודה עם צוות המדריכים.  

 פירוט התפקיד לקראת פרק הקליטה: 

 אחריות על הכנת תכנית הכשרת הגרעין, 

 השתתפות בסמינר )בחו"ל או בארץ( לגיבוש הקבוצה. 

 ליווי אישי וקשר בין חברי הגרעין לקיבוץ, 

 איתור משפחות מאמצות  וקשר איתם,  

 קיום "מעגלי שבת" 

אחריות על המבנה ואחזקתו, ליווי וטיפול בבעיות בריאות של חברי הגרעין, אחריות ודאגה לארוחות, לכביסה   –אם בית 

 ולכל צרכיו הבסיסיים של חבר הגרעין. 

 לאחר הגיוס התפקיד מצטמצם ועובר לדגש גדול יותר בתחומים הבאים: 

ר הקשר בין חברי הגרעין, דאגה לצרכי החניכים, סיוע באירוח משפחות החיילים בביקורם בארץ, קשר עם מפקדים  חיבו

 וגורמים נוספים בצבא, השתתפות בימי עיון לרכזים, בטקסים, ועוד.  

 דרישות התפקיד:  

 שליטה בשפה האנגלית, 

 ראיה חינוכית,  

 יכולת עבודה בצוות, 

 תקשורת בין אישית גבוהה 

 ולת שיתוף פעולה עם גורמים רבים  יכ

 יכולת הכלה,  

 יכולת אדמניסטרטיבית  

 הבנה בניהול תקציב 

 גמישות בשעות עבודה 

 נכונות לנתינה מעל ומעבר.  

 היקף משרה:  

 משרה מלאה –פרק הקליטה 

 בהמשך המשרה מצטמצמת לחצי משרה.  

 מוזמנים לפנות למש"א.  – מועמדים הרואים עצמם מתאימים לתפקיד 
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 הודעות 

 מהחשמליה: 

 ,שלום לכולם

נתחיל בעבודות חפירה בכביש בין בית אריה שירן לבית אורן, לצורך הטמנת קו חשמל. הציבור מתבקש להמנע   בשבוע הקרוב  

 . ממעבר במקום

 עמכם הסליחה, יפתח  

 ***************************************** 

 ממחלקת בניין:

 לחברים שלום 

 ! לתשומת לבכם   )ימי הערכות( מחלקת בניין לא עובדת. 22-27/8בתאריך 

 נתנאל , שבת שלום        

 ***************************************** 

 

 מועדת דת: 

 על חזרה למנייני שכונות בשבתות אלו הנגזרות : ובהמשך להחלטת צוות צח"י  על מנת לצמצמם את כמות המתפללים

 בנשים. 25בגברים,  50 -* המקומות בבית הכנסת יסומנו  

 * יש לשבת לפי הסימון, במידה ואין מקום יש לשבת מחוץ לבית הכנסת באוהל. 

 לפי המיקומים והשכונות :  לתפילות ערבית ושחרית בשבת* זו החלוקה 

 

 נחל א/ב  - בשכונה 

 מליבו וותיקים מתחדשת -באלונים 

 שבדים וצופים לכנרת  -בבית הכנסת 

 אל וחד"אי יבנ  -בחדר האוכל 

 

 יתקיימו בבית הכנסת ע"פ ההנחיות לעיל. תפילות מנחה בשבת וערבית במוצ"ש* 

 

 שבת שלום, רועי 

 

 

                        

 

 

 



 5 

 

 

 

 לביא כלבבי      

קייטנה  ✓ וחצי,  יום  תוך  מופלאה  בגמישות  שהרימו  כולו,  הקייטנה  ולצוות  האלופה  לקרן 

מאפשרת  שאפילו  ומפנקת,  מגוונת  עשירה,  איכותית,  קורונה,  מותאמת  אלטרנטיבית 

 תודה רבה והערכה רבה!  –השתתפות של מבודדים 

 מההורים והילדים 

לאופק על ניהול הקייטנה בשטח !  "תודה ענקית לכל מי שעסק בהרמת ה''קייטנה בקיבוץ  ✓

למדריכי בנ''ע   .על הדאגה לכל פרט בארוחות -צוות טכני -לאורית .במסירות ובאחריות

תודה שוב לצוות המקורי של   !ולצוות החינוך על גמישות מחשבתית ומסירות לילדים

וורץ, שפי מנחם ואליה יעקובוביץ על ההתגייסות לקייטנה אופיר וינטר, מתניה ש -הקייטנה 

תודה לכולכם שהתגייסתם  !שבסוף לצערנו לא הייתה. משריינים אתכם לשנה הבאה

      לטובת הילדים והשמחה שלהם 

 ך קרן ומנהלת חינו -!מעריכים מאד

 טוב מזל 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 שושי והנרי רוזנבלט ל

 ברטל לוין ל

 מזל טוב 

   הנין -ת הנכד לדלהו

    בן לעדיה וחזקי

 לצבי ואריאלה רבהון  

 מזל טוב  

 להולדת הנכדה

 יילת השחר ויעקב א ל תב

 

 להני ובניו ליפניק

 לדבי לפניק 

 ולכל המשפחה

   לנישואי מזל טוב 

 אופיר  עב"ל הדס  

 בן אביגל וחנן 
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 לקראת החגים...

 באהבה" של התנועה הקיבוצית והקיבוץ הדתי. גם השנה נצטרף למיזם "מבשלים 

 איך זה עובד? 

 ₪ לארוחה.   20אתם מוזמנים לתרום ארוחות בעלות של 

 ענף המזון יבשל ארוחה חמה לפי מס' הארוחות שיתרמו.

 ונעבירן ליעד אותו נקבל מנציג הקיבוץ הדתי במיזם, עדי שגיא.  בתאריך שיקבע )נעדכן...( נארוז את הארוחות בחמגשיות 

 - לתרומת ארוחות ניתן לפנות )עדיף בהודעה( ל

 0503278261יפעת ליכנטפלד     050-3231264עמירם -חנה רובינשטיין

 תודה על שיתוף הפעולה 
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 תשפ"א י"א באלול,    בס"ד,

 

 משולחנה של המזכ"לית 
 

 שלום לכולם, 

 

קְהַל ה'-"לא י לאֹ   יבָאֹ מַמְזרֵ בִּ ירִּ קְהַל ה'.-גַם דּוֹר עֲשִּ קְהַל ה':-לאֹ  יבָאֹ לוֹ בִּ י, בִּ גַם דּוֹר    יבָאֹ עַמּוֹנִּי וּמוֹאָבִּ

לאֹ י,  ירִּ עַד - עֲשִּ ה'  קְהַל  בִּ להֶָם  ה.-יבָאֹ  לאֹ-עַל עוֹלםָ  אֲשֶר  בַדֶּרֶ - דְּבַר  ִּם,  וּבַמַּי בַלחֶֶם  אֶתְכֶם,  דְּמוּ  ךְ,  קִּ

 ִּ צְרָי מִּּ נהֵ  " ( ;)דברים כג, ג ם"בְצֵאתְכֶם מִּ ים תַחַת הַשָמֶש והְִּ ים אֲשֶר נעֲַשִּ קִּ י אֲנִּי ואֶָרְאֶה אֶת כָל הָעֲשֻׁ ושְַבְתִּ

ידַ עשְֹקֵיהֶם כחַֹ ואְֵין להֶָם מְנחֵַם"  ים ואְֵין להֶָם מְנחֵַם וּמִּ קִּ מְעַת הָעֲשֻׁ להם מנחם",  ואין  " : (קהלת ד, א)  דִּּ

אמר הקב”ה: עלי לנחמן, לפי שבעולם הזה יש בהן פסולת, אבל לעתיד לבוא אמר זכריה: אני ראיתיו וכולו זהב  

 (. ויקרא רבה לב ב.  זכריה ד,) שנאמר "והנה מנורת זהב כלה וגו’ ושנים זיתים עליה" ,טהור

 

הממזרות. הורגלנו    –סדר היום השוטף    ברצוני להניח במרכז שולחני לקראת שבת כי תצא, נושא שאינו נמצא על 

מקבלים מענה למצוקתם.    , וכולםוכי מעט המקרים הקיימים  , לחשוב כי בעיית הממזרות היא קטנת היקף בימינו

אך לא כך הם הדברים. על פי החוק במדינת ישראל, הסמכות לרישום נישואין נתונה בלעדית בידי הרבנות, על  

סודית    זרים מנועים מלהתחתן במדינה. הרבנות מחזיקה רשימה ממוחשבתכן אזרחים המוגדרים על ידה כממ

של אנשים ונשים והמסומנים על ידה כ'מעוכבי נישואין' ובתוכה יש קטגוריה של 'ממזרים' ו'טעוני בירור לממזרות' 

חוק מדינה. המצב בו יש שילוב של חוק מדינה,  מתבצעים על פי  אשר אינם רשאים להינשא. רישומים אלה  

יוצר בעיה   ודין תורני,  לזלזול  הדורשת תיקון.  קשה  רישומי מחשב שאי אפשר להסתירם,  ואין הכוונה כמובן 

בהלכה, אלא לדרך שבה הלכנו מאות בשנים, שיש בה חיפוש פתרונות למצוקות נקודתיות, בעזרת ההלכה.  

  עשויה צם העלאת הבעיה  ע, משום ש ממזרים ומאוימי ממזרות אינם יכולים לשתף אחרים במצבם הבלתי נסבלה

חייהם וחיי    ובכך הם עשויים לגרום להרס  הסודית  הם מסתכנים בהוספת שמם לרשימה-  להחמיר את מצבם

רבקה    ענת רבנית,לפני חודשים אחדים הקימה הטו,  הם אינם יכולים להתארגן יחד ולהרים קולכיוון ש.  צאצאיהם

. הפורום  השואף למצוא מענה הלכתי ומקיף לנושא הממזרות ,  דמעת העשוקים –חדש  פורום    ,לוביץ מניר עציון

יחד, באמצעים  לפעול    ,מבקש להיות לקול ולפההפורום  זהו  וגם אני הצטרפתי אליו.  כולל רבנים ואנשי רוח,  

ת לבעיה. שבת כי תצא, בה קוראים בפרשת השבוע את הפסוקים על הממזר,  למציאת פתרונוהלכתיים ומדיניים,  

הם    ,פורוםהנבחרה על ידי הפורום כזמן מתאים להעלות את הסוגייה למודעות ציבורית. לא מעט ממשתפי/ות  

וברבים מקיבוצי התנועה יתקיימו השבת שיעורים ללימוד ראשוני  ומהקרובים לה,  תנועת הקיבוץ הדתי  מאנשי  

חשיפה ראשונה זו, תקדם את המודעות לנושא ותהיה  ש. אני מקווה  הציבורי  לסדר היום  ההסוגייה והבאת של  

 לתיקון. ראשון שיוביל צעד 
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 דובי מילר  –  משמחתועדת השמיטה הממלכתית בהצהרה 

ממלכתית אצל הרב הראשי  השמיטה  הועדת  לראשונה  התכנסה    השבוע 

שיתוף פעולה ראוי לציון מזה שנים רבות, ניכר  הרב יצחק יוסף ולראשונה  

היתה הסכמה  בפגישה יני דת ומשרד החקלאות. י בין הרבנות, המשרד לענ

של מדינת ישראל ובהובלת    המרכזימסלול  הכללית שהיתר המכירה הינו  

הרב הראשי אמר    הרבנות הראשית וזאת מבלי לגרוע מהשיטות האחרות.

אין לו ספקות  בד בבד הצהיר כי  עודד את משביתי המשקים אבל  מ שהוא  

.  בט העקרוני והן לאור ההסברים שקיבל לגבי צורת ההפעלה שלויהן מהה  של היתר המכירה  לגבי כשרותו 

ם  בהחלט צעד משמח וחשוב עבור החקלאים, ונקודת ציון משמעותית לתנועת הקיבוץ הדתי שמובילה מזה שני

 . סרטוןאת היתר המכירה. מצורף 

 הרב איתמר חייקין  –רוח השדה  

תלמידים,    67  שנת לימוד חמישית במכינת רוח השדה. את השנה פתחנו בס"ד עם נפתחה  בשעה טובה ומוצלחת  

כמו   ב'(.  ושנה  א'  )שנה  ירבו  והמסורתבכן  לצד ההמשכיות  לנו השנה    ,כל שנה  יש  לראשונה  גם חדש.  יש 

שניהם בוגרי המחזור הראשון ולאחר  ,  המכינה )!(. אסף בן דוב )עין צורים( ואוהד וקנין )רחובות(  בוגרימדריכים  

תכנית לימוד    השנה שנה א'. כמו כן אנחנו פותחים    תלמידיחזרו אלינו כדי להדריך את  שירות צבאי )נח"ל ושריון(  

פרץ חייקין ז"ל. התכנית מיועדת לאנשים עובדים שחשקה  מורי,  -לעילוי נשמתו של אבי"אנשי מעשה"    -חדשה  

יום לימודים במכינה לצד החבר'ה הצעירים. כל מה שנשאר לנו  שו  , נפשם בתורה מוכנים לשם כך להקדיש 

המגפה   שקללת  טובה  להתפלל  שנה  ושיבושים.  הפרעות  נטולת  לימודים  שנת  לקיים  ונוכל  מארצנו  תסור 

 ומבורכת לכל משפחת הקיבוץ הדתי. 

 מוטי תורן   - ישיבת מעלה גלבוע 

תלמידים, שמחציתם    120  נפתחה בשבוע שעבר עם כ בישיבת הקיבוץ הדתי שבמעלה גלבוע  שנת הלימודים  

)תוכנית    'השילוב המשלב'תלמידי    12עשרה ימים יצטרפו אליהם  שילוב כ"ט. בעוד    –הם תלמידי השילוב החדש  

הרב יוסי גמליאל שחזר אלינו    -ר"מ חדש/ישן    השנה   צרכים מיוחדים(. לצוות הישיבה התווסף  לתלמידים עם 

אנו מקווים שמגפת הקורונה תירגע עד לאחר החגים לטובת שתי תוכניות    לאחר מספר שנים בישיבת שי"ח.

תוכנית שפעלה בשנים האחרונות עם כחמישים    – אחה"צ של לימוד לתושבי האזור    מעוניינים להפעיל:שאנו  

הקורונה לפגרה בשנה שעברה עקב  ויצאה  ובוגרות;    משתתפים  לבוגרים  שיזמו    –  בית מדרש  ראשי  תכנית 

מיועדת  הישיבה   חברתיוהיא  ומפגש  מיו  ותתקיים  ללימוד  התוכנית  בירושלים.  בשבוע  בעיקר  פעמיים  עדת 

מאחלים לכל בית הקיבוץ  אנו  ישיבות הסדר ומדרשות.  בוגרי ובוגרות  כבר הצטרפו אליה מספר  ולסטודנטים,  

 הדתי שנת בריאות ובשורות טובות. 

 ריבה פריד   –מנהלי התרבות בקיבוצים מול גלי הקורונה  

בעליות   וצופה  בקיבוצים,  התרבות  צוותי  את  הקורונה,  מגיפת  פרוץ  מתחילת  הקלעים,  מאחורי  שמלווה  כמי 

ובמורדות שהתקופה המטלטלת הזו מזמנת להם אני רוצה להצדיע להם על הכח הבלתי מובן שהם אוזרים בכל  

ף של המגיפה, וכמעט  פעם מחדש, כדי לעדכן את התכניות שכבר התגבשו עד הפרט האחרון, ונפלו בגל נוס

ללא שהות מתורגמות לפעילות מותאמת קורונה. על שלל העצות שהם מעניקים זה לזו, בנדיבות ובחברות, כך  

שהמשימות הופכות לפחות בודדות ופחות מאתגרות. אם עד היום לא היה ברור לנו שתרבות בונה קהילה, באה  

אלפי    –. אז לאנשים שעומדים מאחורי הקלעים  הקורונה והפכה אותה למשענת משמעותית וראויה לכל שבח 

 תודות מכולנו. חזקו ואמצו!!! 

 וחברי המזכירות הפעילה  שרה עברוןשבת שלום,  

https://drive.google.com/file/d/1FkfgNIsY5eBkhPWqjKICFQ3cF-TK1aOI/view?usp=sharing

